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 Záleží nám na rodině? 
Tak pojďme k volbám!  

 Rodina má být místem 
bezpečí, porozumění a 
také místem, kde vyrůstá 
budoucí generace. A 
také kde jsou jasné role 
mámy jako ženy, táty 
jako muže a dětí, které 
rodiče vychovávají. Bohužel jsou stále častěji 
slyšet hlasy, že tradiční rodina se přežila a je čas 
na vytváření nových forem rodiny.  
      Že je to záležitost velmi blízká a poměrně 
reálná, o tom jsem se přesvědčila na semináři 
20. září 2016 v Poslanecké sněmovně. Seminář 
pod názvem „Rovné příležitosti v rodinné 
politice“ pořádalo Národní centrum pro rodinu a 
já jsem jej zaštítila. Vystoupili tady odborníci na 
rodinnou politiku, kteří velmi varovali před 
převzetím zahraničních vzorů forem rodiny. Jako 
příklad uvedli severské země jako je např. 
Švédsko, Norsko nebo Finsko, kde výchovu dětí 
pomalu a jistě přebírá stát. Děti jsou od útlého 
věku (již od 6 měsíců) přenechávány po větší 
část dne vychovatelkám, jeslím a školkám, 
zatímco matky nastupují do práce. Slovo rodina 
se tam málem stalo neslušným pojmem, jak řekl 
jeden vystupující profesor, který žil několik let ve 
Švédsku. Pojem rodina je tam nahrazen pojmem 
tlupa. Prostě lidé žijí s tím, s kým se jim to 
zrovna líbí, do rodiny přicházejí a odcházejí kdy 
a jak se jim zachce.   
     Proč o tom píšu, když to není záležitost 
Česka? Protože není daleká doba, kdy to 
zastánci těchto moderních forem rodiny protlačí i 
u nás. Bude to pomalé, plíživé a my si ani 
nevšimneme, že naše děti vychovávají ústavy a 
cizí lidé.   
       A proto vás žádám, mámy, tátové, babičky, 
dědečkové a všichni, kterým leží na srdci 
budoucnost naší tradiční rodiny, nebojte se 
zvednout svůj hlas a pojďte k volbám. Věřte, že 
na každém z vás záleží!  
 
Mgr. Bc. Pavla Golasowská, DiS.  
Poslankyně PSP ČR, kandidátka do Senátu  
 

NEZAPOMEŇTE: VOLBY do Zastupitelstva MS 

kraje a do Senátu PČR proběhnou již brzy: 

 
pátek a sobota 7. a 8. října 2016  
pátek a sobota 14. a 15. října 2016 (v případě II. 

kola voleb do Senátu Parlamentu ČR) 

 
Volební podzim, aneb 
slibovat není hřích… 
 
Kampaně do senátu a do 
krajů jsou v plném proudu 
a my jsme masírováni ze 
všech prostředků sliby 
politiků a kandidátů. 
Některé slogany jsou 
vskutku trefné a zobrazují 
lidskost kandidátů, 
některé ale pravý opak. Myslím si, že naše 
strana KDU-ČSL zvolila velmi krásný slogan 
„Náš kraj – náš domov“. Domovem je místo, kde 
bydlím, žiji, kde mám rodinu, přátele, práci. A to 
všechno, pokud to funguje ve vzájemné 
symbióze, vytváří jakousi politickou a 
společenskou náladu, ve které my nějakým 
způsobem hledáme to, co nás pohladí na duši a 
na srdci.  
      Jelikož i pro nás, které jste vy zvolili 
k reprezentaci v městském zastupitelstvu a ve 
vedení města, představuje letošní podzim 
polovinu funkčního období, dovolte mi, abych 
vás seznámil s tím, co se povedlo a co stojí před 
námi jako úkol pro zbývající kadenci. Když se 
podívám do volebního programu naší strany 
v Třinci, určitě tyto dva roky lze považovat za 
úspěšné. Podařilo se nám i za velkého přispění 
Michaela Trojky, který byl dva roky 
místostarostou města, kooperovat na přípravě 
důležitých strategických plánů pro budoucí 
období. Je to například projekt VIA Lyžbice-
Sosna, Smart City neboli projekt „chytrého 
města“. Stáli jsme u vzniku babyboxu v Třinci, 
daří se nám společně s koaličními partnery 
udržovat zákaz provozování her a výherních 
loterijních terminálů. V rámci spolupráce 
s místními neziskovými a charitativními 
organizacemi lze uvést velmi dobrou spolupráci 
s Charitou Třinec a Slezskou Diakonií. Jsme 
rádi, že se nám podařilo podpořit rekonstrukce 
školských objektů v Třinci a jeho okolí. Svou 
odborností v komisích a výborech pracujících ve 
městě Třinec, přispíváme k jejich funkčnosti coby 
poradních orgánů rady a zastupitelstva. 
      V rámci příprav projektů a záměrů jednáme o 
záležitosti úpravy vjezdu ke katolickému kostelu 



 

 

a ke hřbitovu, o vybudování ekumenické 
nemocniční kaple v nemocnici Třinec Sosna 
v rámci připravované rekonstrukce příjmového 
traktu a ambulancí, a aktivně se zúčastňujeme 
jednání týkajících se vize města pro další 
období. Je zde zapotřebí zmínit velmi dobrou 
spolupráci s našimi koaličními partnery, kterými 
jsou Osobnosti pro Třinec a TOP 09, ale také 
s lidmi, kteří tvoří tzv. tvůrčí opozici.      
      A jak už to bývá, pro někoho, kdo si přečte 
tento článek, co se udělalo a co ne, to bude 
málo, pro jiného zase hodně. Za sebe i mé 
kolegyně a kolegy chci říct, že bez vaší podpory 
a modlitby bychom neudělali vůbec nic. Proto 
budeme rádi za vaši přízeň, podněty do další 
práce i nějaké to kritické slovo nebo názor. 
Děkujeme, že jste s námi a ve smyslu našeho 
volebního hesla „Společně dokážeme mnoho“ 
prosíme o podporu a … držte palce . 
 
Ing. Wiesław Wania, 
Radní a zastupitel města Třince za KDU-ČSL 
 
 
Škatule, škatule, 
hejbejte se... 
 
Tak to bylo to první, co 
mě napadlo, když jsem 
měla psát tento článek. 
Je to vlastně o změnách 
nejen v naší místní 
organizaci KDU-ČSL, ale 
i o změnách na 
Městském úřadě. Možná jste zaznamenali 
v médiích zprávu, že Ing. Michael Trojka dne 14. 
června 2016 rezignoval na funkci místostarosty 
pro školství a životní prostředí, také na funkci 
člena Zastupitelstva města Třinec a zároveň 
člena Výboru pro strategický rozvoj města, 
Komise pro výchovu a vzdělávání a Komise pro 
kulturu a sport. Post místostarosty zastával 
téměř dva roky, funkci radního a zastupitele 
dokonce deset let. Důvod odchodu je dle 
samotných slov Ing. Michaela Trojky prostý: 
dostal nabídku ze soukromého sektoru a po 10 
letech ve vedení města... odchází do soukromé 
sféry. Vnímá to tak, že něco pěkné, dobré končí 
a něco začíná a taky je to příležitost pro další 
lidi, kteří se mohou realizovat právě ve vedení 
našeho města... (Ing. Michael Trojka, 
www.trinecko.cz – aktualita ze dne 15. 6. 2016 - 
Místostarosta města odstoupil z funkce). 
      Post místostarosty nebyl nahrazen nikým 
jiným z řad KDU-ČSL, jeho kompetence si 
„rozebrali“ další dva místostarostové – Mgr. Ivo 
Kaleta a Radim Kozlovský. V Radě města Ing. 
Michaela Trojku nahradil Ing. Wiesław Wania, 
který doplní i řady členů Výboru pro strategický 
rozvoj města. V Zastupitelstvu města našeho 

dlouholetého zastupitele nahradila dle volebních 
výsledků z roku 2014 Mgr. Petra Kwaczková 
jako první náhradnice, která se ale funkce 
zastupitelky vzdala. Na řadu tak přišel další 
v pořadí, pan Ondřej Bezecný. Ten dne 20. září 
2016 složil slib zastupitele města Třinec. 
V Komisích pro výchovu a vzdělávání a pro 
kulturu a sport nebude Ing. Michael Trojka 
nahrazen nikým jiným, protože dané komise jsou 
zastoupeny i dalšími našími členy, a to 
konkrétně Mgr. Jaroslavem Turoněm, resp. Mgr. 
Evženem Workem. 
      Jelikož Ing. Michael Trojka dne 20. května 
2016 rezignoval i na funkci předsedy MO KDU-
ČSL Třinec a na člena výboru MO KDU-ČSL 
Třinec, udály se změny i na těchto pozicích. 
Následující den po rezignaci na funkci předsedy 
MO KDU-ČSL Třinec jsem se stala zastupující 
předsedkyní MO KDU-ČSL Třinec, jakožto jediná 
místopředsedkyně, já. Dle stanov se dalším 
členem výboru stal i nový zastupitel, který byl 
tímto do funkce člena výboru kooptován dalšími 
členy výboru. Nestal se jím nikdo jiný než pan 
Ondřej Bezecný, který tímto doplnil naše řady. 
      Tímto je snad výčet všech změn ukončen. 
Ing. Michaelu Trojkovi bych ráda poděkovala za 
jeho dlouholetou práci jak ve vedení místní 
organizace, tak za jeho dlouholetou práci ve 
vedení města. Přeji mu rovněž mnoho štěstí a 
úspěchů jako jednateli společnosti Nehlsen 
Třinec, s. r. o., ale i v dalších funkcích, které 
stále jako člen KDU-ČSL zastává. Také přeji 
hodně úspěchů a mnoho štěstí našemu novému 
zastupiteli Ondřeji Bezecnému a také novému 
radnímu Ing. Wiesławu Waniovi. Oni i další lidé 
na Městském úřadě nás tak budou zastupovat 
minimálně další dva roky, já dám svoji 
prozatimní funkci k dispozici na další členské 
schůzi, která se bude konat dne 14. listopadu 
2016 v 17 hod v PK ve 3. patře v KD Trisia, a. s. 
v Třinci. Tímto zvu všechny členy naší 
organizace na tuto schůzi, která bude 
mimořádně i volební. 
 
Mgr. Kateřina Cubrová 
Předseda MO KDU-ČSL Třinec 
 
MO KDU – ČSL Třinec si 
vás dovoluje pozvat na 
tradiční VINOBRANÍ, které 
se bude konat dne 15. října 
2016 v 18 hod v restauraci 
Relax centrum v Třinci.  
Vstupné 290,- Kč. Hudba, 
program a skvělé 
občerstvení zajištěno. V ceně vstupenky je 
večeře a přípitek vínem ze sklípku z jižní 
Moravy. Vstupenky jsou k dostání u paní Pavly 
Golasowské (tel. 604 223 971) a Katky Cubrové 
(tel. 731 147 854). 

http://www.trinecko.cz/

